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Summary

        
Somatosensory chronotopography of a limited number of components gives a simple representation of the potential distribution of evoked potentials over the skull.


        
Components of individual somatosensory evoked potentials over 16 equally distributed electrodes were analysed in 10 healthy volunteers. The distribution of some specific and non-specific components, as found near the somatosensory cortex is defined and the distribution in relation to the individual traces plotted, resulting in seven normative topogramms with 90 % appearance area of maxima of the seven different components. Dipoles are often present.


      
        
Zusammenfassung

        
Die somatosensorische Chronotopographie einer begrenzten Zahl von Komponenten bietet eine einfache Repräsentation der Potentialverteilung der evozierten Potentiale über dem Schädel.


        
Bei zehn gesunden Versuchspersonen wurden über 16 gleichverteilte Elektroden die Komponenten der individuellen somatosensorisch evozierten Potentiale analysiert. Die Verteilung einiger spezifischer und nicht-spezifischer Komponenten, wie sie nahe dem sensorischen Kortex gefunden werden, wird definiert. Die Verteilung in bezug auf die individuellen Ableitungen führt zu sieben normativen Topogrammen mit 90 % der Maxima von sieben verschiedenen Komponenten. Dipole sind häufig.
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